
1

Van:

Verzonden: donderdag 16 mei 2024 17:16

Aan: Raadsgriffier Heemstede

Onderwerp: Schriftelijke inspraak vergadering 16 mei commissie ruimte

Opvolgingsvlag: Opvolgen

Vlagstatus: Met vlag

Beste griffie, 

 

Hierbij ons verzoek tot meenemen van onze inspraak vanavond, schriftelijk toegezonden. 

 

——————————— 

Beste gemeente, 

 

In uw voorstel staat een mogelijkheid voor circa 24 ligplaatsen aan het (vernieuwde) IJsbaanpad. Graag reageren wij 

hier als volgt op. Omdat wij niet in de gelegenheid zijn om naar de inspraak moment te komen, sturen wij onze 

zorgen per e-mail. 

 

Als bewoners aan de  welke doodlopend is en slechts 4(!) vrije parkeerplekken heeft op het 

achterste hofje, vragen wij ons af of u dit in uw analyse, voor een geschikte locatie om nieuwe ligplekken te creëren, 

heeft meegenomen? Bovendien is er op de  geen gelegenheid om fietsen te 

plaatsen. Op basis van uw eerste voorstellen vrezen wij dat de (maximaal) 24 ligplaatsen ervoor zullen zorgen dat er 

lukraak langs de  geparkeerd zal worden, hetgeen er voor zorgt dat het nog krapper wordt voor 

verkeer en daarmee voor onveiligheid zorgt. Dat de veiligheid op de  een heet hangijzer is, zal u niet 

onbekend zijn gezien eerdere verzoeken/onderzoeken naar het nut van het plaatsen van Verkeersspiegels.  

De ervaring leert dat er door bestuurders die niet in deze straat wonen, veel harder wordt gereden dan verantwoord 

is. Bochten die vol staan met geparkeerde auto’s of fietsen zullen ervoor zorgen dat de situatie nog 

onoverzichtelijker wordt met toename van risico’s. Bovendien is nu juist een van de charmes van de 

de rust en kalmte. Wij maken ons ernstig zorgen wat de impact van het verkeer, bezoek, geluid en niet in de laatste 

plaats afval op onze mooie straat zal zijn. We zouden graag van u vernemen hoe u dit wilt monitoren en reguleren. 


